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HLAVNÍ MĚSTO PRAHA 
Zastupitelstvo hlavního města Prahy  

    
Výbor pro infrastrukturu, technickou 
vybavenost a životní prostředí ZHMP  

 

ZÁPIS z 19. jednání 
Výboru pro infrastrukturu, technickou vybavenost a životní prostředí ZHMP konaného  

dne 11. 11. 2020 v 16:00 hod. 
Videokonference, webex Cisco 

     

Přítomni: RNDr. Jana Plamínková, Tomáš Murňák, Tomáš Vojtíšek, Mgr. Vít Zeman, RNDr. Marcela Plesníková,  
Ing. Eva Tylová, , Ondřej Růžička, Mgr. Jakub Lepš M.A. 

Omluveni:  Milan Maruštík, Ing. Vladimír Schmalz, Bc. Tomáš Štampach 
Hosté: Ing. Karel Andrle (ředitel odboru FON MHMP), Ing. Jaroslav Klusák Ph.D. 
Jednání řídila: RNDr. Jana Plamínková, předsedkyně Výboru pro infrastrukturu, technickou vybavenost a životní 

prostředí ZHMP      

Schválený program: 
 

Bod Věc 

1. Zahájení 

2. Schválení navrženého programu, volba ověřovatele zápisu a schválení minulého zápisu 

3. Souhrnná informace o tiscích předkládaných do ZHMP 

4. Souhrnná informace o tiscích předložených do RHMP 

5. Plán obnovy – fond „Recovery and Resiliance Facility“ - FON 

6. Různé 

 
 
K jednotlivým bodům programu: 

1. Zahájení 

Zasedání Výboru pro infrastrukturu, technickou vybavenost a životní prostředí ZHMP bylo zahájeno v 16.00 hod  
a řídila ho předsedkyně výboru RNDr. Jana Plamínková. Předsedkyně výboru přivítala přítomné členy a pozvané 
hosty a dále konstatovala, že výbor je usnášeníschopný tím, že je přítomna nadpoloviční většina členů. Členové 
výboru byli řádně pozváni a obdrželi všechny projednávané materiály. Omluvili se Ing. Vladimír Schmalz, Milan 
Maruštík a Bc. Tomáš Štampach. 

2. Schválení navrženého programu, volba ověřovatele zápisu a schválení minulého zápisu 

usnesení k bodu 2. 

2.1 výbor souhlasí s navrženým programem jednání 

přijato, pro: 7, proti: 0, zdržel se: 1 

2.2 výbor souhlasí, aby se ověřovatelem zápisu stal Tomáš Murňák 

přijato jednohlasně, pro: 8, proti: 0, zdržel se: 0 

Předsedkyně výboru konstatovala, že byl zápis rozeslán elektronicky a nebyly k němu žádné připomínky. 

2.3 výbor schvaluje zápis ze 18. zasedání výboru dne 12. 10. 2020 

přijato, pro: 8, proti: 0, zdržel se: 0 
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3. Souhrnná informace o tiscích předkládaných do ZHMP 

Předsedkyně výboru konstatovala, že tisky byly rozeslány elektronicky v předstihu a nebyly k nim připomínky. 
Předsedkyně výboru představila jednotlivé tisky. 

usnesení k bodu 3. 

3.1 výbor doporučuje ZHMP tisky Z-8695, Z-8761 a Z-8655 ke schválení  

přijato, pro: 8, proti: 0, zdržel se: 0 

4. Souhrnná informace o tiscích předložených do RHMP 

Předsedkyně výboru konstatovala, že přehled tisků za období od 19. října do 10. listopadu 2020 byl rozeslán 
elektronicky v předstihu a nebyly k němu připomínky.  

usnesení k bodu 4. 

4.1 výbor bere na vědomí informaci o tiscích schválených v RHMP 

přijato jednohlasně, pro: 8, proti: 0, zdržel se: 0 

5. Plán obnovy – fond „Recovery and Resiliance Facility“  

Předsedkyně výboru předala slovo řediteli odboru FON. Ing. Karel Andrle podal shrnující informaci o možnostech 
čerpání finančních prostředků formou dotací a tzv. finančních nástrojů z fondů a dalších dostupných evropských 
zdrojů. Představil jednotlivé programy, do kterých se hl. m. Praha zapojilo (např. operační programy v horizontu 
2021-2030), přičemž alokace pro Prahu a vymezení podporovaných oblastí je stále v jednání. 

Dále zmínil přípravu národního plánu obnovy, do kterého se hl. m. Praha také zapojilo. Podkladem je národní 
investiční plán, ke kterému Praha předala své požadavky. Seznam projektů RRF fondu bude rozeslán dodatečně.  

RNDr. Jana Plamínková přivítala Ing. Jaroslava Klusáka Ph.D., vedoucího oddělení energetického manažera.  
Ten přítomné informoval a projektech, které oddělení energetického manažera dokončuje. Uvedl, že s odborem FON 
spolupracují na financování některých aktivit v rámci klimatického plánu (modernizační fond). Detailní informace 
budou představeny na některém z příštích zasedání výboru. 

6. Různé 

Ing. Eva Tylová podala podnět na téma „zasolení zeleně“. K tomuto byla rozeslána zpráva, kterou vypracoval 
Výzkumný ústav rostlinné výroby. Ze zprávy vyplývá negativní vliv zasolování na městskou zeleň (především na 
stromy). Výbor požádal o stanovisko OCP a TSK k této problematice a bude se tématu věnovat na příštím jednání. 
 
Předsedkyně výboru poděkovala všem přítomným za účast a ukončila jednání. Další zasedání výboru se uskuteční 
dne 16. prosince 2020. 

 
 

 

 
RNDr. Jana Plamínková 

předsedkyně Výboru pro infrastrukturu, technickou vybavenost a životní prostředí ZHMP 
 
 
 
 
 
 
 

Tomáš Murňák 
ověřovatel zápisu, místopředseda Výboru pro infrastrukturu, technickou vybavenost a životní prostředí ZHMP 

 
 
 

Zapsala: Ing. Monika Kadlecová, tajemnice Výboru pro infrastrukturu, technickou vybavenost a životní prostředí ZHMP   


